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Transport van pups  -  Onderschepping in Duitsland

Dankzij de alertheid van de Duitse politie worden er vaak illegale vrachten voor Vlaanderen 
onderschept. In de Duitse deelstaat Beieren alleen al slaagt de wegpolitie er jaarlijks in om 
tientallen vrachten voor Vlaanderen te onderscheppen. Daarbij worden veel pups in beslag 
genomen. In de meeste gevallen zijn deze pups ziek en ondervoed. Tijdens urenlange 
ritten in vieze, kleine kooien krijgen ze eten noch drinken. 

De Duitse overheid deelt de gegevens van deze transporten en de namen van de 
bestemmelingen met de Vlaamse overheid.

1. Kan de minister een overzicht bezorgen van de vrachten die door de Duitse politie in 
beslag zijn genomen en die als bestemming Vlaanderen hadden? Graag een overzicht 
van 2016 tot op heden.

2. Kan de minister een overzicht per jaar en met toevoeging van de bestemmelingen in 
Vlaanderen bezorgen? Zo niet, waarom niet?

3. Kan de minister eventueel alle documenten bezorgen die FAVV (Federaal Agentschap 
voor de veiligheid van de voedselketen) overgemaakt heeft aan de Dienst 
Dierenwelzijn Vlaanderen met betrekking tot inbeslagnames van illegale vrachten 
vanuit Hongarije, dit in de periode van 2017 tot op heden? Zo niet, waarom niet?   



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 638 van 15 april 2021
van ELS STERCKX

Ik verwijs graag naar mijn antwoord op schriftelijke vraag nr. 579 van 24 maart 2021. 
Gelet hierop beschik ik niet over de gevraagde informatie. 


